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Förvaltningsberättelse Fjällens samfällighetsförening 2022 
 

 
Styrelsen har under året haft följande sammansättning: 
 
Jonny Dahlgren Ordförande Emma Haern Suppleant 
Peter Karnik Kassör Anders Forslöv Suppleant 
Fredrik Svanborg 
Lena Gunnarsson 

V.Kassör/Kassör 
Ledamot 

Pasi Söderberg Suppleant 

Joram Jacobsen Ledamot   
Dan Ekblad Ledamot   
Tony Kalomirakis Ledamot   
Patrick Janus 
Anders Olsson 

Ledamot 
Ledamot 

  

 
 
 
Styrelsen har haft elva styrelsemöten under året. 
 
Det har för styrelsen varit en del utmaningar då tidigare ordförande klev av och med 
det försvann också erfarenhet och kunskap kring arbetet i Fjällens 
samfällighetsförening. För att underlätta övergångar för framtida styrelser samt att 
minska sårbarheten har ett arbete kring årshjul påbörjats. Under sommaren förlorade 
vi även vår kassör som har gjort stora insatser för föreningen genom sitt mångåriga 
engagemang i styrelsen och varit en god granne som alltid haft en positiv hållning samt 
ett glatt humör.  
 
Vi har haft två städdagar under året en på våren och en på hösten.  
 
Styrelsen tog beslut att ta fram en långsiktig underhållsplan. Detta ger en bra överblick 
över de kostnader som samfälligheten står inför de kommande 15-20 åren. 

 
Till våra medlemmar har information lagts ut på hemsidan och Facebook. Där har vi 
uppmuntrat medlemmarna att ta vara på möjligheten att direkt kontakta styrelsen 
med felanmälan eller andra synpunkter.  
 
För att underlätta kommunikationen ytterligare mellan samfällighetens medlemmar 
och styrelsen beslutade styrelsen under senare delen av 2022 att använda appen 
Boappa. I skrivande stund är 84 kopplade till appen. Styrelsen ser många fördelar med 
Boappa inte minst sagt gällande kommunikationen. Mot bakgrund av det beslutet 
valde styrelsen även att stänga den helt öppna Facebooksidan. 
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Under året valde vår tidigare snöröjningsentreprenör att inte förnya avtalet och lägga 
ner verksamheten. Styrelsen fick på kort tid finna en ny och med det kom även en 
inkörningsperiod. Vi var en del som inte jublade av glädje efter att snön kom i 
november. 
 
Arbetet med laddningsmöjligheter för elbilar fortgår och får en egen 
informationspunkt på årsstämman. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
För styrelsen i Fjällens Samfällighetsförening 
Jonny Dahlgren   
Ordförande    


